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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR KANTRIDA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/11 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-12 
Rijeka,  18. srpnja 2022. 
 
 

     ZAPISNIK 

      sa 26. sjednice VMO Kantrida 

 
26. sjednica  VMO Kantrida održana je 18. srpnja 2022. godine u 17 sati u prostoru 
mjesne samouprave, Lovranska 10, Dom kulture „Mirko Ćurbeg“. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Višnja Jelenčić, predsjednica 

 Krunoslav Pribanić, zamjenik predsjednice 

 Milan Popadić, član 

 Marina Tilić, Opatijska broj 7 

 Tamara Grubiša, Odjel za poduzetništvo, Grada Rijeke 

 Ingrid Kukuljan, Opatijska broj 22 

 Miroslav Vitaljić, Opatijska broj 24 
 

Odsutni: 

 Bojan Hodap, član 

 Ljubo Martinović, član 
 

Ostali nazočni: 

 Branka Komadina, tajnica MO Kantrida 
 
Usvojen zapisnik sa 25. sjednice VMO Kantrida, od 13. lipnja 2022. godine. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Kantrida i predložila slijedeći: 
 
 
 

       DNEVNI RED  
 
 

1. Problematika rada ugostiteljskih objekata na obalnom dijelu Kantride i Preluka 
2. Prijedlozi Programa rada VMO Kantrida za 2023.godinu 
3. Razno 
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AD1 

 
Miroslav Vitaljić iz Opatijske ulice iznio je niz nepravilnosti u radu ugostiteljskog objekta S Bar-
Preluk.  
Veliki broj pritužbi  na rad objekta na pomorskom dobru, bez potrebnih –odgovarajućih 
odobrenja i dozvola te nepoštivanje radnog vremena, dodatno je objasnila Ingrid Kukuljan iz 
Opatijske ulice kućni  broj 7. 
Kako nezadovoljstvo stanara iz okruženja ugostiteljskog objekta raste iz godine u godinu 
tijekom turističke sezone Marina Tilić se u nekoliko navrata obratila i resornim organima Grada 
Rijeke, ali bez uspjeha. 
Sjednici VMO Kantrida, prisustvovala je Tamara Grubiša iz Odjela za poduzetništvo Grada 
Rijeke, koja je obećala provjeriti navode-optužbe stanovnika, te o istima dati povratne 
informacije. 
 

AD 2 

 
Vijećnici su usvojili Program rada, VMO Kantrida za 2023.godinu. 
 

AD 3 

 
Kako nije bilo priloga uz ovu točku dnevnoga reda, sjednica je zaključena. 

 

 
 
 
  

Sjednica završila u 19,00 sati. 
Ovaj zapisnik sastoji se od 2 (dvije) stranice. 
 
 
 
 
Zapisničar-tajnica MO Kantrida                                Predsjednica VMO Kantrida 
 
       Branka Komadina                                                     Višnja Jelenčić 


